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Dnevni red:

1. Otvoritev in pozdrav
2. Izvolitev organov zbora dlanov

a. delormega predsedstva

b. zapisnikarja in dveh overovateljev zapisnika

c. veri{ikacijske komisije

3. Porodila o delovanju zdral,e$a v letu 2023

a. porodilopredsednika
b. blagajniSko porodilo

:,;. c. porodilo nadzornega odbora
';:"i . U. porotilo disciplinske komisije

e. porotila strokorrnih svetov

f. porodilo mednarodnega direktorja
4. Razprava po poroiilih
5. Potrditev letnega porodila o poslovanju dru5tva zaLeto 2023

6. Program dela in finandni planzaleto2}Z(
7. Potrditev programa dela in finandnega plana zaLeto 2024

8. ilanswo in dlanarina2}24
9. Dodana todka: glasovanje glede potrjevanja novih rejskih programov

10. Razno

Totka L. dnevnega reda

Predsednik je otvoril redni letrri obdni zbor inpozdravrTnavzode Ilane simpatizerje in goste.

Prisotnih je bilo 91 dlanov od skupno 170 dlanov z veljavno dlanarino in volilno pravico, to je 53%.

Todka 2. dnevnega reda

Izvolitev organov zbora ilanov
a. Delor,rri predsednik: Andrej Zrim5ek
b. Zapisnikar in dva overovatelja zapisnika:

Zapisnikar Katja Zrim5ek, overovatelja Lana Kanalec in ]anez Kastelic
c. Verifikacijska komisija: Andreja Lendid, Tamara Ferme in Tone Godec

itani potrdijo delorrno predsedstvo soglasno.



Iotka 3. dnevnega reda

Porodila o delovaniu zdruienia v letu 2023

a. Porotilopledsednika

Porodilo predsednik a za le|o 2A23

Rad bi Ze takoj v zaietku tzrazll zadovoljstvo nad izjemnim letom 2023 tako v organizacijskem, kot
tudi izvedbenem smislu.
Vsi zastavljeni cilji so bili v celoti realizivall z iz1emno uspeSnostjo, za kar se zahvaljujem kolegom v
UO 5e posebno pa vsem SS za opravljene naloge ter vsem vam dlanicam in dlanom za udeleZbe na
dogodkih in aktivno sodelovanje v le teh.
Moram 5e posebno izpostaviti na5a Zrim5ka. Sekretarka , ki je opravila gromozansko delo, ki morda
zgieda salnoumevrloe4rdde3w, pa to ni tako in fudi naSega "zunartjega ministra" Andreja za super
uspelno komunikacijo z Ameriiani in matitnimi strukturami v AQHA ....
Po programih ( detajlno porotilo podajo SS ) :

- UspeSno smo opravili kar nekaj t.i."Klinik " in t.i. "campov "z domaiimi in tujimi strokovnjaki
in trenerji.

- Gostili prizranega "horseman-a" Jake Harfunanna ZDA v sodelovanju z AQHA, ki j" podal
svoje znanje v okviru strokorrnegaizobratevanja na posestvu Grad Preskanek.

- Speljali Stiri enodnerrnein dvodnerrno tekmo zaPokal SiQHA z izjemnim odzivom tekmovalcev
in sprerrljevalcev ter Stevilom konj. Tukaj smo podrli vse rekorde, kar ure kot "zagrizettega"

tekmovalca 5e posebno veseli.

V tekmovalnem delu smo se pripeljali v situacijo, da glede na Etevilo konjin v danih pogojih ( Stevilo
tekmovalnih parov ) tekme lahko organiziramo 1e 5e na posestvu Grad Prestranek....
V letoSnji tekmovalni sezoni 2024 smo zato rezewirali 5 terminov za t.i. enodnerme tekme po dva
tekmovalna dneva, karbo odvisno predvsem od Stevila prijavljenih Startov in konj.
Rejska razstava je bila po mojem mneniu tudi preseZek kakor v Stevilu konj, tako tudi v vedno viSji
kvaliteti rejskih programov na5ih dlanov in predstavitvi konj na sami razstavi.

V finandnem okviru sem ravno tako zelo zadovoljen in je bilo izjemno leto v vseh pog1edih....( detajlno
poroiilo poda sekretarka Katja ZrimSek )
Zelo me veseli, da smo pridobili nove sponzorje tudi z mednarodne konjeniSke scene, 5e bolj pa me
veseli, da tudi odlidno kaZe s pridobivanjem 5e novih za leto 2A24, ter uspelnim podaljSevanjem
obstojedih pogodb.
Finanino stanje SiQHA 5e nikoli ni bilo tako dobro, zakar se zahvaljujem tudi poveEanem 5tevilu
flanstva in udeleZevanja na dogodkih.

Tudi s strani matiEne AQHA smo obveSdeni o rekordnih Stevilkah, tako v dlanstvu kakor tudi v 5tevilu
registriranih konj, novih registracij. . .itd.
Na vei kot oiitoro zadovoljiv razvol dogodkov tudi s strani AQI-IA za leto 2024pndobi1i povetan fond
finaninih sredstev... ( PoroIilo A"drE Zrim5ek )



Glede na to da je SiQHA neprofitra organizacija poskuSano pridobljena sredstva reinvestirati nazaj v
dobrobit zdratenla oziroma dlanstva, kar se odrala skozi financiranje in sofinanciranje Stevih'rih

aktirrnosti....tako izobratevalnih, tekmoval::rih kakor tudi marketin5kih .

Zahvallulem se vam zazauparrje in v pritakovanju uspebne 2024sezone vas pozdravljam,

b. Finanino ooroiilo

Porodilo je pripravljeno na podlagi prejetih sredstev ter plaianih radunov in pripravljeno v skladu z
vsebino Statuta zdrulenla.

POSLOVANJE2A2s

PRIHODK] ODHODKI

donacija AQHA 3.777,63

dlanarine SIQHA 4.690,00

prispevki dlanov Startnine tekme 19.305,00

prispevki dlanov rejska 1.81O00

prispevki dlanov delavnice SfQHA in EP 4.255,00

drugi prihodki, promocija in ozvolenje..itd 974,00

sponzorska sredstva 3.200,00

38.007,63

nadomestila banka -177,2L

poStnine, takse, pis.mat. -4-].5,52

dlanarine drugim org -150,00

zbor dlanov, pogostitve -822,00

konvencija AQHA SUMMIT -627,86

rejska razstava " -3.446,64

tekmovanja * -16.379,78

Izobrahev anja SIQHA9 EDUC.M. -2.455,64

spletna stran -85,40

promocijski materiali -4.381,64

davek od dohodka profitne dejarrnosti -383,14

tehniina oprema/ osnovna sredstva 0,00

pokali in nagrade -1.674,82

stro5ki QSP programa -155,56

radunovodske storitve -736,58

-31.851,79

rezultat 16.155,84

gotovina
TRR ET}R

TRR USD v eur
VISA pred.

L.829,19

17.279,84

3.777,63

6A6,46

23.493,12

stanie na dan 3't.12.2023



c. Poroiilonadzornegaodbora

etani nadzomega odbora so pregledali vso finanino dokumentacijo in finantno porotilo zaletu 2A23.

Pri pregledu finaninega poslovanja zdruienlani bilo ugotovljenih nepravilnosti. Finanino stanje je
razvidno iz samega porotila.

d. Poroiilo disciplinske komisiie

V letu 2023 disciplinska komisija ni obrarrnavala nobene prijave kr5enja pravil, ki bi zahtevala uvedbo
disciplinskega postopka.

e. Porotila strokovnih svetov in predstaynika za mednarodne zadeve

- Porotilo strokovnega sveta za reio

Strokormi svet za rejo se je 15. februarja udeleiil rednega licenciranja Zrebcev, ki je potekalo na
hipodromu Vrbljene. Pripeljani so bili trije Zrebci, od tega dva pasme QH in en Zrebec APH.
Sodelovanie z Oddelkom za selekciio konj je bilo aktivno skozi vse leto. Kot ie omenjeno na
licenciranju Lrebcev, od julija dalje pa pri iipiranju Zrebet na preglednih mestih po vsej Sloveniji. V
letuZ023je bilo tako iipiranih 115 Zrebet. Od tega kar 89 ZrebetQH,2l Lrebet pasme APH ter 5 irebet
pasme APP.Za sprejem v rodor.rno knjigo je bilo pregledanih 30 QH kobil 6 pasme APH ter 4 APP.
Med 29.9. in 1.10 smo organizirali tri delarmice na razlidnih lokacijah (Va5cer quarter horset
NiceRanch ter Rand Bloke) z naslovom Priprava konjna dan AQH. Vse delavnice so bile odlidno
obiskane. Ker je btlizraieninteres po 5e dodatni delarrnici smo le to izvedli L4.10. pri gostiteljici UrEki
Kladnik. Delarmice so bile za udeleience brezplafne, predavat"ti pu so bili dlani SIQHA z
dolgoletnimi izku5njami na podroiju reje in razstavljanja.
Konec oktobra je na Gradu Prestranek potekalo dvodnerrna rejska razstava. Na ocenievanje je bilo
pripeljanih 51 konj, ocenjeno pa jih je prejelo 48. Med njimi je bilo ocenjenih 11 od skupno 12 rojenih
irebet iz QSP programa njihova ocena je tudi del pogodbenih obveznosti vsakega rejca ki je
sodeloval v progr.unu.
Tekom razstave je potekalo tudi iipiranje Zrebet in licenciranje, katerega je opravil en ilrebec. Za
enega Lrebca so lastniki dopohrili 5e vso potrebno dokumentacijo in tako je bilo v Letu2123 skupno
izdanih 5 novih licenc za plemenske Zrebce.

V plemenilrri sezoni 2023 sa rejci semenili 5e 9 kobil ki so bile vkljuiene v QSP. Ob koncu leta se je
tako tudi uradno iztekle rok za semenitve iz programa QSP. Semenitve sta kot do sedaj izvedli izbrani
veterinarki Speh ]ovan ter Tamara Vrandii.
eUni SS za rejo smo bili vse leto na voljo in v pomod rejcem oz. lastnikom vseh treh pasem pri
urejanju dokumentaciie ter odgovarjali na vsa zastavljena vpraianja povezana zrEo.
Zahvaljujemo se vam zaizkazano zaupanje in obliubljamo vam, da se lahko tudi v prihodnje za

pomod ali nasvet pri reji obrnete na nas.

- Poroiilo strokovnega sveta za Sport

SIQHA je v letu 2023 soorgatiztraTa Sest tekem. Ena tekma je potekala na randu Marina v Kodevski
reki ostale pa na Gradu Prestranek.
eUni odbora zalport smo bili prisotni na vsaki tekmi kot delegati. Pred vsako tekmo smo bili v
kontakt z argarizatorjem in se dogovorili o poteku tekem, sodnikih in namestitvi konj, ker je to postal
najve{i problem pri organizaciji tekem. Na zadnii dvodnerrni tekmi je bilo prijavljenih nadpovpredno



veliko Startov zato smo tg tu"udili, da se je sama tekma odvijalahitreje. Hvala vamzarazumevanje.
Ostale tekme so potekale dokaj rutinirano. Organizatorjem je bil omogoEen reklamni prostor na
SIQHApanoiu, zatekmovalce v pokalu SIQI{A so bile zagotovljene rozete za uvrlderie do petega
mesta za vsako kategorijo posamezne discipline. Najbolj5im trem uvrStenim tekmovalcem, ki sJ
tekmovali za pokal organizatorjev pa so bile podeljene diplo*.

V sezoni 2023ie bilo opravljenih 14 preizkusov znanla zartovetekmovalce. Na 6 tekmah je bilo skupaj
625 Startou od tega 439 zatodke driavnega prvenstva in 186 za pokal organizatorja.

Tekmovalne prireditve in Stevilo Etartov v letu 2023:

Lokacija tekmovanja
Grad Prestr anek 22. 4.2023
Ranch Marina ned. 20.5.2023
Grad prestranek, 24.6.2023
Grad prestranek, 2.9.2029
Grad Prestranek, sob., 4.ll..Z0ZZ
Grad Prestranek, ned., 5|l.1.ZA2g
SKUPAI

Stevilo Startov (DP+IK)
72

64

85

114

154

136

525

DP
58

52

59

75

1.04

9L

439

IK
14

12

26

39

50

45

1.86

Zahvalpjemo se naiim dlanicam |ani, Tamari in Andreji, ki so na sarnem tekmovanju pomagale pri
prijavi, izpisu Startnih list in vrlosu rezultatov in pa seveda Katji in Andreju za vse ostalo op.urrti"r,o
delo pred in po tekmi da poteka brez veEjih zapletov. zahvalatudi Mitju Stitt u ]uretu ponikvarju in
vsem ostalim ki so pomagali pri postaviM in pospravrjanju prog in panojev.

V SIQHA delamo vsi prostovoljno in vsaka pomoi je dobrodoSla. Spodbudili bi vse dlane SIeHA in
ostale, ki bodo prisotrri na tekmah, da tudi v prihodnfe priskoiijo na pomoi pri pripravi in
pospravljanju maneZe in postavitvi reklamnih panojev, kavalet, vratln ostaiega.

v letu 2023 smo sledili planu tzobraLevar\a, ki smo si ga zadal1 zadetku leta.
Uspelno smo izvedli naslednja tzobraievanja:

Horsemanship camp pod vodstuom srovenskih trenerjev in jahadev;
Educational Markeplace Clinic pod vodstvom |aka Harhnana;
Showmanship delarrnica z lulio Wran-Schumer
IzobraLevarle v okviru rejske razstave.

- Porotilo mednarodnega predstavnika

Kot mednarodni predstavnik sem v Letu2A23 opravil naslednje obveznosti do AeHA:
- Priprava Business plana za poslorrno leto Z0ZZl202g
- Porodilo o porabi sredstev z dokazili
- obnovitev pogodbe "Affiliate Agreement< v sodelovanju s predsednikom



o Za poslorrno leto 202312024 smo pridobili $7000 sredstev s strard AQHA
o AQHA je celotro planiranje poroianje o dogodkih in zahtevke za povraiila sredstev

digitaliziral
- Priprava letnega poroEila

- Pomoi tlanom pri urejanju registracij in transferov v poyezavi z AQHA
2. Mednarodno sodelovanje

- Sodelovanje na on-line klicih Intemational oddelka
- Sodelovanje na FEQHA on-line konferenci
- Sestanek s predsednikom mednarodnega oddelka Tate Eck v Friedrichshavnu (Americana)

o Tate Eck je kasneje odstopil, nov predsednik (oz predstojnik) mednarodnega oddelka je

Scott Neuman, ki je tudi Director of Competition
3. Sodelovanje pri drugih aktivnostih SIOHA in AOHA

- Sodelovanje pri objavah na spletori strani.
- Porodila o Educational MarketPlace2A2S
- Prijava na Educational Market Place 2A24, tttdiv 2}2lsodelovanje s Spanijo in delitev strolkov
- Sodelovanje pri izvedbiQSP programa, komunikacijaz AQHA, po5iljanje porodila inbreeding

reportov

Totka 4. dnevnega reda

Razprava po porotilih
Razprave ni bilo.

Toika 5. dnevnega reda

Potrditev letnega porolila o poslovaniu zdrai,enja zaletu 2A23

etani potrdijo porodila soglasno, nihde ni proti, nihie se ne vzdrZi.

Totka 6. dnermega reda

Program dela in finanlni plarlzaleto20l4

SS za reio
- doloditev kriterijev zaizbor rejca leta za katere nagrado podeljuje MKGP (neizpohrjen plan od lani)
- udeleZba na licenciranju
- posodobitev in oaddaja v potrditev rejskih programov v skladu z novo uredbo EU
- zakljudek programa QSP
- Klinika s sodnico Nino Obermeuller 2(-augastana temo linearnega ocenjevanja in zgradbe konj
- izvedba izobraLevanj zapripravo konja na rejsko ocenjevanje kot preteklo leto od 6. do 8.

septembra. ISdemo primeme lokacije zarzvedbo - Koro5ka, Gorenjska.
- izvedba rejske razstave

SS za izobraZevanie in delo z mladino
- Delamica z ]ulio Wran-Schumar (Ze izvedena)



- Horsemanship camp pod vodstvom slovenskih tuenerjev in jahatev
- Educational Marketplace Clinic 0,A,fi*,12.5)
-Delarrnice zapnpravo na rejsko razstavo ter klinika z Nino Obermuelerna temo lineamega
ocenjevanja
- Delarrnica na temo pozicije jahada na konju

SS za Soort+

V naslednjem ietu bomo v odboru za Sport pripravili in organizirali predvidoma Sest tekem na letrri
rarmi, ki bodo Stele za pokahre prvake SIQHA. Predvidene so Stiri enodnevne in ena dvodnerma
tekma. Zaradipovedanja Stevila Startov, predvsem na zadnjitekmi na Prestranku, smo v dilemi kako
nadaljevati z razporedom posamezne tekme. Predlog je da bi s tekmo priteli uro prej, v primeru 5e

povedanega Stevila Startov, pa bi enodnerrno tekmo razporedili na dva dneva, kar pa za seboj potegne
doloiene slabosti. Ze sedai smo na tekmah prisotni veEinoma eni isti, poleg tega pa to prinese tudi
dodatne stroSke tako za organizatorja kot fridi za tekmovalce. V veliko pomoi bi bilo, de bi na
Prestranku pripravili zunanjo maneio za ogrevanje, saj bi tako tekmovanje lahko potekalo hitreje..
Prijave na tekme 5e naprej potekajo preko obrazcana e-prijavi, vendar bo rok zaprijavo ponedeljek, v
tednu pred tekmo, do polnoti. Spremembe bodo mogode tudi kasneje, po prijavi in plaiilu na dan
tekmovanja pa spremembe in vradila pladanih Startorin ne bodo vei mogoda.

Organizatorjem bomo omogodali objavo reklame na panoju SIQHA.

Pa 5e pro5nja ie bi lahko kdo kakorkoli pomagal pri organizaciji tekem ga bomo veseli.

PIan medna rodnesa sodelovania:
- Opravljanje rednih zadoliitev mednarodnega predstarrnika:
- Priprava finandnega plana

- Ureditev potrebnih pogodb za obnovitev statusa podruZnice AQHA (affiliate)
- Pomod Elanom pri urejanju zadev z AQHA
- Sodelovanje pri organtzaciji Educational Market Place klinike
- Sodelovanje pri FEQHA aktivnostih

Trudili se bomo pridobiti 5e dodahra sponzorska sredstva, ki jih bomo namenili za promocijo
zdrui,enlain pasem.

Pod budnim oiesom nadzomikov bomo skrbeli, da bo finandno poslovanje zdraie$apregledno in
uiinkovito.

Na vseh podrotjih bomo veseli vseh tlanov, ki bi se nam aktirrno pridruZili na razliimih podrotjih. Vsi
delo opravljamo v prostem tasu in ni vedno enostarmo najti tasa zavse id$e in vso kolidino dela, ki
smo si gazadab.

NaSa glarrna naloga 5e naprej bo razvoj western podroEja v Sloveniji!

Predlog finandne konstrukciie 2024

donacija AQHA 6.300,00
AQHA educational marketplace 2.500,00



dlanarine SIOHA 4.500,00
prispevki dlanov tekme 15.00o00
prispevki ilanov HL 1.000,00
prispevki dlanov EDUCA. MARKETPLACE 1.500,00

prispevki dlanov reiska 1.800,00

prispevki delarmice 2.000,00

drugi prihodki, promociia in ozvodenie..itd 1.000,00

sponzorska sredstva 3.000,00

38.600,00

nadomestila banka -200,00

poStnine, takse, pis.mat. -500,00

ilanarine drusim orsanizaciiam -150,00

zbor dlanov, pogostitve -1.00o00
konvencija AQHA 0,00

tekmovania -13.000,00

tzobraLev ania dlanov, educ.marketplace -8.000,00

nagrade tekmovalcem -4.00000
reiska razstava -2.50O00

delarrnice -5.00o00
promociia, promociiski materiali -3.000,00

-37.350,00



fotka 7. dnevnega reda

Potrditev progama dela in finanCnega plana zaleto 2024

eUni soglasno potrdijo program dela in finantni plan zaleto 2A24.

Toika 8. dnevnega reda

elanswo in dlanarina2}Z4ostaja enaka, kot prejSnja leta.

pristopnina 2O00€

redna lekra dlanarina: 40,00€

nadaljnja druZinska Ilanarina 10,00€

tekmovalna (mladina do 16.leta): 20,00€

Clani soglasno potrdijo predlog.

Toika 9. dnevnega reda

Karolina lamnik Cerk iz Veterinarske fakultete- strokorrni vodja za ameriSke pasme konjje
predstavila pripravo prenovljenih rejskih programov, ki jih zahteva zakonodaja. Na obinem zbont
smo soglasno spreieli sklep, da finalizirano obliko ojrkih programov lahko pofrdi strokovni svet za

rejo. Pred tem pa bodo programi jarmo objavljeni na nali splebri strani 2 tedna in vse dlane bomo po
elektronski po5ti obvestili o tei objavi ter jim omogodili, da oddajo pripombe na rejske programe.
Pripombe bomo pred potrditvijo obravnavali na SS za rejo.

Toika 10. dnerrnega reda, Razno

- V okviru programa QSP smo pridobili soglasje s strani lastrika irebcev 6666 Ranch da se seme, ki
je ostalo v fizitnt obliki (plalane semenitve smo vse izkoristili), lahko ponudi rejcem za dodatne

semenitve. Le-te niso vei v okviru QSP programa, tako da bo naloga rejca stopiti v kontakt s 6666

Ranch-om, skleniti pogodbo in potem lahko uporabi seme ki se nahaja Ze v Sloveniji. SIQHA lahko

pomaga pri komunikaciji, ni pa posrednik pri poslu oz kako drugade udeleZen.Pripravili bomo

objavo s pozivom, da rejsci izkalelo svoj interes. ee bo interesa ved, kot je semena na zaLogp, bomo

izlredliLreb.
- Ker imamo v zdruherlu kar nekaj novih tekmovalcev, bomo v SS za iport izvedli online

tzobrailevan1e z izvledkom pravil tekmovanja.

- Barbara Boben je predlagala, dabi v zdrai,enju sodelovali pri tzobrai,evanju za sodnika westem

disciplin na nacionatni rar,ni- dogovorimo se za sestanek, $er bi preverili moZnosti in smisel.

Zapisnik pripravila: Katla Zfim-&,*S-r"

Overovatelji zapisnika:

Kanatec/facq- o .., o

a

a

a

a

Igor Rozman

Kastelic lanez >.%- ,<


